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Na een i n l e i d i n g van T waarin deze schetste de moeilijke 
s i t u a t i e waarin Nederland was komen te verkeren t.a.v. 
het s t a b i l i s a t i e f o n d s , zoals dat door de Commissie i s 
voorgesteld, en de noodzaak om d i t standpunt te wijzigen, 
stelde R de vergadering de vraag wa^er nu te doen v i e l . 
De vertegenwoordigers van SA meenden dat het Nederlandse 
voorstel nog steeds de enig j u i s t e oplossing bood voor het 
onderhavige probleem en dat d i t voorstel nogmaals aan de 
man moest worden gebracht. Plv. DGIS meende daarentegen dat w i j 
nu beter ons memorandum konden i n s l i k k e n en h e t z i j met een 
a l t e r n a t i e f voorstel komen, h e t z i j de kwade kanten van 
het Commissievoorstel t o t een minimum beperken. T p l e i t t e 
voor het opvatten van de l i j n die aangegeven was i n het 
Belgisch compromisvoorstel van 15 oktober /dat het mogelijk maakte om verschillende elementen van ons voorstel min 
of meer i n harmonie te brengen met de uitgangspunten van 
de Commissie. R kwam vervolgens z e l f met het volgende voorstel. 
Uitgaande van het Belgisch compromisvoorstel waarin als 
elementen zaten a) de^exportopbrengsten van de geassocieerden, 
b) het v a s t s t e l l e n van een plafond en c) de export naar 
a l l e landen, zou een a l t e r n a t i e f voorstel moeten worden 
uitgewerkt waarin i n aanzienlijke mate gebruik zou worden 
gemaakt van hetgeen i n de Nationale Adviesraad was voor
gesteld op basis van een studie van Mevrouw Prof. ' t Hooft-
Welvaars. R zag voor deze uitwerking een d r i e t a l modellen 
waar&ir h i j nu nog geen keuze u i t wenste te maken omdat 
nog n i e t te overzien v i e l welk van deze alternatieven 
het meest geschikt waren om uitgebouwd te worden t o t 
een mondiaal systeem. I n de verdere discussie bleek dat 
de vertegenwoordigers van SA grote bezwaren hadden tegen 
d i t voorstel. De verschillende argumenten van SA werden 
echter door R t e r z i j d e gelegd, behalve één argument. D i t 
betrof de kans dat de Gemeenschap de taak van Frankrijk 
voor een aantal geassocieerde landen behorende t o t de 
franc-zone zou overnemen. De vergadering was echter algemeen 
van mening dat de hele problematiek van de franc-zone dus
danig geladen was dat men toch d i t n i e t zou kunnen gebruiken 
als argument tegen het plan. De heer Rutten, Plv. DGIS, 
was van mening dat op zichzelf het voorstel van Minister 
P r o n k t een goede gedachte was maar h i j achtte de haal
baarheid gering. H i j kwam derhalve t o t de conclusie dat 
i n deze omstandigheden het het beste zou z i j n om de schade 
zoveel mogelijk te beperken en vast te houden aan een 
laag plafond. Zelf heb i k gesteld dat de haalbaarheid van 
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het voorstel van Minister Pronk m o e i l i j k te taxeren v i e l 
maar dat er i n ieder geval veel elementen i n zaten die 
beter aan zouden slaan dan ons oorspronkelijk voorstel 
en dat het daarom alleszins de moeite waard was om te 
pogen vopr d i t voorstel medestanders te vinden. Wat b e t r e f t 
het indxeffen van Plv. DGIS heb i k negatief gereageerd 
erop wijzend, dat w i j op deze manier weinig invloed op 
de discussie tonden uitoefenen en vermoedelijk ook nie t 
tegen zouden houden dat het plafond aanzienlijk hoger zou 
worden dan w i j wensten. I n d i t verband heb i k ook nog 
gewezen op onze bereidheid de voorstellen inzake de suiker-
invoer u i t de geassocieerde landen te aanvaarden en dat 
het m o e i l i j k zou z i j n om t.a.v. de suiker een royaal 
standpunt i n te nemen en een u i t e r s t beperkt standpunt 

Q t.a.v. andere grondstoffen. Ook T was deze mening toegedaan 
en h i j wees i n het bijzonder op het negatieve aspect van 
de benadering van^DGIS. 
U i t e i n d e l i j k kwam Minister Pronk t o t de volgende conclusie. 
SA k r i j g t de gelegenheid om nog eenmaal het bekende 
voorstel s c h r i f t e l i j k toe te l i c h t e n aan de geïnteresseerden, 
waarbij i n het bijzonder aandacht zal worden besteed aan 
de k r i t i e k die andere l i d s t a t e n hebben uitgeoefend terzake 
van de bemoeienis van de EEG- met het i n t e r n beleid van 
de geassocieerde landen. SA s t e l t zich voor een b r i e f op 
te s t e l l e n die aan alle EEG-posten en aan de posten i n de 
geassocieerde en associabele landen wordt verzonden met 
het verzoek de daarin voorgestelde regeling nog eens s ^ 
onder de aandacht te brengen van de EEG-lidstaten, ckj^a^* ^£ 
T e z e l f d e r t i j d zal echter/een nota worden opgestel^/in 
samenwerking met SA op basis van het voorstel vanTt. 
Deze nota zal zo spoedig mogelijk ingebracht moeten 
worden i n de Werkgroep de G-rooth en het resultaat van 
het interdepartementaal overleg zal bekend moeten z i j n 
wanneer R teruggekeerd i s van z i j n r e i s naar Indonesië 
(24 november). 
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